
Odmevi na problemsko konferenco o društvih
in družbenih organizacijah

Taborniki
potrebujemo
prostore

ANDRAŽ ŠINKOVEC, nacelnik taborniškega odreda:
»Sdvega volka«: Govorim lahko sarao o stališčih našega ta-
bomiškega odreda »SiTOga volka«. Spadamo v tisto vrsto
organizacij, ki jlh financira samoupravna interesna skup-
nost. Ker smo večji del financdrani na množičnost delno
pa tudi na dejavnost (izleti, itd.), v čemer je predvsem
problem. Izobražujemo mlado članstvo, o čemer je bdlo
govora tudi na problemski konferencl. Od okoli .50 članov
je kar 80 osnovnošolcev, štirideset srednješolcev in tako
naprej. že iz tega je razvidno, da je izobraževanje pomemb-
na stalna in načrtna akcija.

Seveda pa to še rd vse. Sila pomembno je sodelovanje
s krajevno skupnostjo Ajdovščina, pod katero spadamo.
Ljudje ustvarjalnega duha, pripravljeni poprdjett za delo
so! To se je izkazalo v mnogih akcijah. Nazadnje pri zbi-
ranju pomoči za prizadete na Posočju. Na vseh področjih
(tudi pri zbiranju) sodelujemo z osnovno organizacijo
ZSMS Ajdovščina. V povezovanju s KS pa uspeh izostaja
na podroaju sodelovanja v okvlru SLO in DS. Pogosto da-
jemo pobude za določene akcije, a fle dobivamo vabil za
sestanke in tako ostanemo izven dogajanj. Želeli bi tudi
lastoe prostore, ter možnost kupovanjn taborniškega ma-
teriala brez prometnega davka, kot nekoč. Prav to nam
je v delu velika ovira.

Upam, da bodo vsi ti probletni rešeni, da bo tabornl-
štvo dobilo vlogo in pomen, ki jo zasluži v tej družbi. Ne-
preceneljiva škoda bi bila, da tovrstne organizacije ne bi.
imele podpore, saj so njihovi zakoni postavljend na tradici-
jah narodnoosvobodilne borbe. Žal pa moramo vse prepo
gosto posegati po delfli, ki niso taborniške narave. Da
tako naš osnovni program trpl, ne bi posebno poudarjal.
V take akcije (zbiranje odpadnega papirja in podobno) pa
nas srilijo finančne težave. Andrej Selan


